
Referat Bestyrelsesmøde d.17.juli 2019 

Dagsorden til bestyrelsesmøde onsdag den 17. juli 2019 kl. 10 hos Rikke,Fuglevænget 9 

1. Sommerfest 

2. Planlægning af generalforsamling 

3. Regnskab 2018 

4. Budget 2019 og 2020 

5. Vejenes tilstand 

6. Erfaringer med kloakering 

7. Årsplan 

8. Eventuelt 

Til stede: Jon Møllebro, Malene Payer, Per Gunslev og Rikke C. Stobbe 

AD punkt 1) Vi aftalte og praktikaliteter til sommerfesten. Pt. Er der 7 tilmeldte, foruden bestyrelsen. 

Rikke sender en reminder til medlemmerne via emails, med hjælp fra Jan Grenov. Folk skal selv medbringe 

drikkevarer! 

AD punkt 2) Planlægning af Generalforsamling: Per skriver årets beretning, Rikke og Malene genopstiller 

gerne. Vi har booket den lyserøde cafe, som vi plejer. 

AD Punkt 3+4) Regnskab = Jon og Per laver regnskab og budgetforslag til 2020. 

AD Punkt 5) Vejenes tilstand: Per Gunslev og Jon Møllebro har været på vejgennemgang med Odsherred 

Forsyningen vedr. reetablering af vores veje. Bestyrelsen er i kontakt med Odsherred Forsyningen om en 

bedre reetablering af især vej 15. Tingene ligger lidt stille pt. På grund af sommerferie, og udskiftning af 

personale i Odsherred Forsyningen. 

AD Punkt 6) Kloakering: Bestyrelsen har ikke modtaget henvendelser vedr. kloakeringen. Erfaringen blandt 

medlemmerne i bestyrelsen er generelt, at det fungerer godt. Dog har en enkelt oplevet lugtgener i huset, 

da suget fra vakuumbrønden har været så kraftigt, at vandlåsene er suget ”tomme”. 

Man kan henvende sig til Odsherred Forsyningen, hvis man oplever støjgener eller andre problemer med 

kloakeringen. 

AD punkt 7: Årsplan: Vi lavede ingen årsplan/årshjul. 

AD punkt 8: Evt. Bestyrelsen opfordrer grundejerne til at beskære beplantningen ud til veje og fællesstier. 

 


